
Referat FAU 03.09.24 

Til stades: 
Påtroppande styre:  
Silje Fosse, 1.trinn  
Ingrid Underhaug Nielsen, 2.trinn  
Karoline Bekkelund, 3.trinn   
Lena Taksdal, 4.trinn   
John Sægrov Holm, 5.trinn   
Kristian Hognestad, 6.trinn    
Zofia Nedrebø, 7.trinn  

Avtroppande styre:   
Ingrid Underhaug Nielsen, 1.trinn  
Helene Hognestad, 2.trinn  
Lena Taksdal, 3.trinn  
John Sægrov Holm, 4.trinn  
Tommy Hognestad Liland, 5.trinn  
Jorunn Erga Steinsland, 6.trinn  
Oddny Dubland, 7.trinn  

 

Saksliste: 

1. Info ang. ny opplæringslov, val av representanter. 
Leiar: Kristian Hognestad 
Nestleiar: Ingrid Underhaug Nielsen 
Sekretær: Zofia Nedrebø 
Kasserar: Tommy Hognestad Liland 
 

2. Val av 2 stk til SU: 
Kristian Hognestad og Ingrid Underhaug Nielsen 
 

3. Forslag til datoer for FAU/SU: 
Tysdag 22.10 kl. 18-19.30 
Tysdag 26.11 kl. 18-19.30 + SU 27.11 
Tysdag 11.02 kl. 18-19.30 
Tysdag 29.04 kl. 18-19.30 + SU 
Tysdag 27.05 kl. 18-19.30 
 
Datoane blei godkjende. Dersom nokon ikkje kan, har dei ansvar for å kalla inn vara.  
 
 

4. Utviklingsplan 
Skulen fortset med den same utviklingsplanen med fokus på engelsk, motivasjon og      
språkbruk. Utviklingsplanen ligg på skulen si heimeside. Hognestad skule bruker i år den 
digitale plattforma Skolestudio. Skulen har prøvd ulike digitale plattformer og tenker 



denne er den beste for flest mogleg. Dette er til god hjelp når trinn går saman og den er 
enklare å differensiera 
 

5. Trygt og godt skulemiljø 
Rektor orienterer om kapittel 12 i ny opplæringslov og retten til «Trygt og godt skulemijø». 
Rektor orienterte om LLE. Korleis det var organisert i to lag og kva som var oppgåvene. 
Dersom FAU har sakar som handlar om førebygging, skulemiljø eller liknande er bare å 
melda inn saker. 
 

6. Sosialt for klassen 
Ein gong før og etter jul. Ikkje i skuletida. Kan slå klassane saman. Kan vera for både 
elevar og tilsette, eller elevar og nokre føresette. F.eks spelekveld, grilling eller julegraut. 
 

7. Status skule – vedlikehald 
Rektor melder inn kvart år før 1.desember forslag til mindre ombyggingar (prosjekt 2203). 
Maling av skule er meldt inn fleire gonger og vil også bli meldt inn i år. Rektor tek og 
kontakt med drift og spør etter om dette kan koma på driftsbudsjettet.  
 
Krinsgrensesaka kjem opp i januar i kommunestyre. Før det skal det vera høyringar. FAU 
drøfta kva dei kunne gjera. Me treng å ta dette opp att på neste FAU-møte. 
 

8. Mapahoneyløp torsdag 19.09 kl. 17-19 
Fordeling av oppgåver, sjå eige Excel-ark 
 
 

9. Trafikkdag fredag 04.10 kl 08.30-11.30 
Vi treng vakter til å vera med i løypene og til å vera med å servera pølser og saft. Oppmøte 
lærarrommet 08.30. Rektor sender ut beskjed til foreldrerepresentantane når det 
nærmar seg om kor mange som trengst.  

 

10. Foreldremøte 18.09. 
17.30-17.50: 1 – 4 trinn i klasserom 
18 – 19: Felles i klubbhuset 
19.10 – 19.30: 5 – 7 trinn i klasserom 
Innkalling kjem i Visma. 
 

11. Anna 
Fiksing av to stol/bilar til SFO. John ser på dette når han får tid. 
Handlingsplan SFO må opp på neste møte 
 
Ref. Zofia Nedrebø 


